
تحلیل رسانه های اروپایی از احتمال انتقال طارمی به استون ویلا

مهاجم خوبی که خریدش ریسک است!
پس از انتشار خبر ابراز تمایل پورتو 

برای خرید طارمی نوبت به مشتری 

جدیدی رسیده و شاید نیم فصل 

دوم را در لیگ برتر انگلیس سپری 

کند. دوشنبه شب »اسکای اسپورت« از تمایل استون  ویلا برای به خدمت گرفتن 

مهاجم ایرانی ریو آوه خبر داد و به این نکته اشاره کرد که با توجه به مشکلات این تیم 

انگلیسی در خط حمله، برای خرید ملی پوش ایرانی دست به کار شده اند. اگرچه 

حضـــور علیرضا جهانبخش در لیگ جزیره تجربه چندان موفقی برای او نبود، اما 

شاید طارمی بتواند برخلاف هموطنش عملکرد خوبش در پرتغال را ادامه دهد و به 

یکی از ایرانی های موفق حاضر در این رقابت ها تبدیل شود. 

 ریسک تیم انگلیسی

سایت »تی بی آر فوتبال« در گزارشی درباره این انتقال احتمالی می نویسد: »استون 

 ویلا به دنبال خرید یک مهاجم دیگر است و مهدی طارمی، مهاجم ریو آوه یکی از 

گزینه های آنهاست. این ملی پوش ایرانی پس از انتقالش از الغرافه قطر به این باشگاه 

در تابســـتان، فصل خوبی را سپری می کند و در این مدت برای تیمش که در رتبه 

هفتم جدول قرار دارد، 9 گل زده و پنج پاس گل داده است. این مهاجم همه کاره 

در محوطه جریمه حریفان بسیار خطرناک و مرگبار است و برای تیم ملی کشورش 

نیز در 38 مسابقه 15 گل به ثمررسانده است. در صورتی که او به استون ویلا برود، 

دومین مهاجمی خواهد بود که این تیم در ژانویه به خدمت گرفته است. آنها به تازگی 

امبوانا ساماتا را از تیم خنک بلژیک به خدمت گرفتند و البته با توجه به مصدومیت 

وسلی که تا پایان فصل خانه نشین شده، نیاز به تقویت خط حمله به شدت برای آنها 

احساس می شود. این تیم در منطقه سقوط قرار دارد و در بازی های آینده باید چند 

برد کسب کند تا کمی از قعر جدول فاصله بگیرد تا دوباره به دسته پایین سقوط 

نکند. این نکته را نیز باید در نظر گرفت که طارمی تنها 6 ماه در ریو آوه و فوتبال اروپا 

بازی کرده است. ساماتا هم چندان بازیکن مطمئنی نیست و این می تواند ریسک 

بزرگی برای این تیم باشد.«

 تکنیک بالا و قدرت تمام کنندگی

نویسنده سایت »تیست آو فوتبال« نیز با آنالیز بازی طارمی، درباره احتمال موفقیت 

او در لیگ جزیره می نویســـد: »زدن 6 گل در 13 بازی آماری استثنایی برای یک 

مهاجم نیست اما ظاهرا استون  ویلا او را می خواهد. طارمی از قدرت بدنی خود به 

خوبی استفاده می کند. همچنین در ارسال پاس کلیدی برای هم تیمی هایش و 

همچنین پاس های بلند تبحر دارد. خصوصیت مثبت مهاجم سابق الغرافه، تکنیک 

مناسب و قدرت دریبلینگ خوب است. حرکات پا به توپ خوبی هم دارد و می تواند 

از مدافعان حریف عبور کند. طارمی همچنین یک تمام کننده خوب اســـت و در 

موقعیت های تک به تک قدرت گلزنی خوبی دارد. البته یکی از خصوصیات بارز او 

که در فیلم های بازی هایش دیده می شود، حرکت در فضاهای بین مدافعان است. 

جک گریلیش در استون  ویلا یک پاسور متبحر است و طارمی در کنار او می تواند 

صاحب موقعیت های گلزنی زیادی شود. البته زمان مشخص می کند که آیا او خرید 

خوبی برای این تیم خواهد بود یا خیر.«

نمایندگان ایران در راه مالزی، تغییر میزبانی از قطر به امارات!

امید هست اما کم است!
فرهیختـگان دیـروز انصاری فرد، مدیرعامل پرسـپولیس اعـلام کرد مدیران 

چهار نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا سه شنبه شب به همراه نماینده 

فدراسـیون راهـی مالـزی می شـوند تـا با سـران کنفدراسـیون فوتبال آسـیا 

درخصـوص ماجراهـای اخیـر صحبـت کننـد. در ادامـه نیـز عنـوان شـد که 

ایـن سـفر به خاطـر نبـود بلیـت، به امشـب موکول شـده و پنجشـنبه جلسـه 

مذکـور برگـزار می شـود. ایـن خبـر امیدهایـی را ایجـاد کـرد کـه ظاهـرا قرار 

اسـت مدیـران AFC دوبـاره عقب نشـینی کـرده و تصمیـم جدیـدی بگیرند 

بـا ایـن حـال سـاعاتی بعـد برنامـه جدیـد مسـابقات مرحلـه پلـی آف اعـلام 

شـد کـه طبـق آن محـل میزبانی شـهر خودرو و اسـتقلال از رقبـای بحرینی 

و کویتـی، در امـارات تعییـن شـد آن هـم در حالـی کـه قبـلا اعـلام شـده 

بـود ایـن دو مسـابقه در قطـر برگـزار می شـود! )البتـه سـایت کنفدراسـیون 

فوتبال آسـیا ابتدا محل میزبانی شـهرخودرو را ورزشـگاه امام رضای مشـهد 

اعـلام کـرد کـه باعـث سـردرگمی رسـانه ها شـد و دقایقـی بعـد آن را اصلاح 

کـرده و بـه شـارجه امـارات تغییـر داد( یـک منبـع آگاه در ایـن خصـوص بـه 

»فرهیختـگان« گفـت: »موافقـت مدیران کنفدراسـیون فوتبال آسـیا به این 

خاطـر اسـت کـه نمی توانسـتند درخواسـت مـا بـرای جلسـه را رد کننـد. 

به طـور رسـمی هـم دعـوت کردنـد کـه نماینـدگان ایران بـه مالـزی بروند اما 

شـواهد نشـان می دهـد آنهـا تغییـری در تصمیـم خود بـرای مرحله پلی آف 

اعمـال نخواهنـد کـرد. بـا ایـن حال صحبت با مسـئولان AFC شـاید نتایج 

مثبتـی هـم داشـته باشـد و نمی تـوان کامـلا ناامیـد بود.« 

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ اتحاد ملی مهم تر از تعصبات رنگیتابش در گفت وگو با »فرهیختگان«: در جلسه با شیخ سلمان می خواهیم استدلال او را بدانیم

باشگاهپرسپولیس:یاهمهمیزبانیمیاهیچکدام!
هدف تیم ملی است، نباید اختلاف بیفتد

جلالی: برابر قدرت نرم فوتبال خودمان را  ایزوله نکرده ایم

 AFC اتحاد ما برابر تصمیم
بهترین اتفاق بود
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ملی پوشان رای به انتخاب شهریار دادند

ستارهتیمملی:
دایییکماهپیشانتخابشد!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

سیامکخاجی
  روزنامه نگار

آرشمحمدی
  روزنامه نگار

مدیرعامل باشگاه سپاهان به همراه مدیران عامل 

استقلال، پرسپولیس و شـــهرخودرو به عنوان 

نماینده تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا، 

امروز راهی مالزی می شوند تا فردا در جلسه ای با 

شیخ سلمان، رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا از 

دلایل تصمیم جدید این کنفدراسیون درخصوص 

تیم های ایرانی آگاهی پیدا کرده و البته به صورت 

رودررو دراین باره اعتراض خود را مطرح کنند. او 

نیز تاکید دارد حرف هر چهار نماینده ایران یکی 

است. گفت وگوی »فرهیختگان« با مسعود تابش 

را در ادامه می خوانید.

برای جلسه فردا با رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا 

چه برنامه ای دارید؟

در جلســـات متعددی که برگزار کردیم موضع مان را 

اعـــلام کرده و در تصمیم گیری متحد و حرف مان هم 

یکی اســـت. ما مصرانه درخواست داریم که بازی ها 

به میزبانی خودمان برگزار شود چون دلیلی ندارد به 

غیر از این باشد. همین دیشب تظاهرات خیابانی در 

لبنان را دیدم و در عراق، هنگ کنگ و... روزانه میلیونی 

تظاهرات برگزار  شـــده و جالب است بغل گوش شان 

بازی می شـــود. یا در کشورهای اروپایی مثل فرانسه 

و... که هر روز تظاهرات شده اما رقابت های معتبری 

در آن برگزار می شود. اینها بهانه گیری سیاسی است 

و یک ظلم بزرگ به کشور و فوتبال ماست. در همین 

آسیا برخی کشورها با هم تقابل رودررو دارند و شاهد 

انفجار و موشک باران هستیم. 

امیدوارید که رای برگردد؟

در جلسه اول هم خدمت دوستان گفتم اگر آن زمان 

که عربستان آن بازی ها را به راه انداخت، همان زمان زیر 

بار نرفته و با شدت و حدت امروز برخورد و اعتراض مان 

را مطـــرح می کردیم، کار به اینجا نمی رســـید. حالا 

ان شاءالله که رای برگردد. 

و اگر برنگردد؟

 AFC در این صورت مطمئن باشید هم فوتبال آسیا و

ضرر می کنند. آنها به هواداران ایرانی و شـــور و نشاط 

آنها نیاز داشـــته و به هواداران ایرانی می بالند. طی 

این ســـال ها و در همایش هایی که شرکت کرده ایم 

همیشه این موضوع موجب فخر و افتخار  AFC بوده 

و به آن همواره اذعان داشـــته اند. حالا اگر این هوادار 

را از دست بدهند برای خودشان بد می شود. گذشته 

نشان می دهد بهترین میزبانی ها را داشته ایم. مگر سال 

گذشته فینال لیگ قهرمانان در تهران برگزار نشد؟ مگر 

بازنده نشدیم؟ چه اتفاقی افتاد؟ آن بازی به خوبی برگزار 

شد و هیچ مشکلی هم نداشت. 

اینکه پذیرفته اند با شما جلسه بگذارند یک نوع 

عقب نشینی نیست؟

عقب نشینی اول آنها پیشنهاد دومی بود که دادند، 

براســـاس آن میزبانی های ما در دور برگشت و آن هم 

مشروط باشـــد به اینکه بعد از دور رفت یک تصمیم 

دیگـــری بشـــود. به نوعی عقب نشـــینی کردند اما 

خطر پذیرفتن آن هم بیشـــتر بود چون گفتند بعدا 

تصمیم گیـــری می کنیم. اگر بعـــدا اعلام کنند که 

باید در دور برگشـــت به کشور ثالث برویم و این کار را 

قبول نمی کردیم و انصراف می دادیم، آن زمان جرایم 

سنگین تری نسبت به حالا در نظر گرفته می شود. چرا 

ما باید بازی هایمان را بیرون از ایران برگزار کنیم و برای 

هر بازی حدود 200 هزار دلار هزینه کنیم؟ شـــرایط 

به گونه ای اســـت که عملا به ما می گویند در مرحله 

گروهی حذف شویم! لیگ ما بسیار فشرده شده است 

و باید هر سه روز یک بار بازی کنیم. باید مدام به خارج 

از ایران هم سفر کنیم تا بازی لیگ قهرمانان را برگزار 

کنیم. دیگر چه چیزی از تیم باقی می ماند؟ علاوه بر 

هزینه هایش، عملا با این تصمیم می گویند بیایید در 

مرحله گروهی تا حذف تان کنیم. این موضوع مشکلات 

مالی و فنی بسیاری ایجاد می کند. 

در جلسه با شیخ سلمان چه صحبت هایی را مطرح 

خواهید کرد؟

باید ببینیم استدلال شـــان برای این کار چیست. اگر 

این طور اســـت چـــرا در عراق و لبنان مســـابقه برگزار 

می کنند؟ چرا در خود عربستان یا کشورهایی که جنگ 

اســـت، بازی می کنند و فقط در ایران باید این مسائل 

اعمال شود؟ الان عربستان و یمن با هم در جنگ مستقیم 

هستند و هر لحظه امکان هر حادثه ای در این دو کشور 

وجود دارد. این مسائل سیاسی واقعا آزاردهنده است. 

یک عده می گویند سپاهان و پرسپولیس که در 

مرحله گروهی هستند نباید سرنوشت خود را به 

استقلال و شهرخودرو گره بزنند و نباید پاسوز این 

۲ تیم شوند. قبول دارید!

ما نگران خودمان هستیم که میزبانی بازی های برگشت 

را هم به ما ندهند. اصلا این بحث مطرح نیســـت که 

پاسوز استقلال و شهرخودرو شویم. این سیاست غلط 

و ظالمانه است که AFC اعمال می کند و جالب اینکه 

مرتبا فیفا و  AFC می گویند که سیاست نباید در ورزش 

مداخله کند، اما الان یک تصمیم عینا سیاسی گرفته اند 

و نبایـــد ما زیر بار برویـــم. هر چهار تیم تصمیم واحد 

می گیریم آن هم به خاطر اعتبار فوتبال و حیثیت مان 

نباید زیر بار حرف زور و غیرقانونی برویم. 

گفته می شود امیر قلعه نویی بعد از علی دایی از 

شانس زیادی برای سرمربیگری تیم ملی برخوردار 

است. چقدر احتمال دارد مربی تان برود؟

هیچ تماس مستقیمی با باشگاه سپاهان گرفته نشده 

است. ضمن اینکه آقای قلعه نویی با ما قرار داد و اگر 

بخواهد این اتفاق بیفتد، تیم ما در این شـــرایط ضرر 

می کند. ما تمایلی به این کار نداریم. 

هواداران فوتبال این روزها دل نگران وضعیت تیم های 

باشگاهی در لیگ قهرمانان آسیا هستند و دل شان 

نمی خواهد که با یک تصمیم سیاســـی که از سوی 

کنفدراسیون فوتبال آسیا اتخاذ شده تیم های بزرگ 

و ریشه دار کشورمان را از حضور در این تورنمنت بزرگ 

آسیایی محروم ببینند. طی نظرسنجی های بزرگی 

که در این مدت توسط رسانه های مختلف انجام شد، 

اکثر فوتبالدوستان بر این باورند که نباید به هر قیمتی 

در این بازی ها حاضر شویم و عزت و منافع ملی در این 

بین باید در اولویت قرار داشته باشد. 

 رای اولیه به مقاومت

درست روز اولی که تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا 

رسانه ای شد کانال های هواداری با انتقاد از این اقدام، 

به مقاومت باشگاه در مقابل این تصمیم تاکید داشتند 

و بر این باور بودند که یا در خانه از حریفان خود میزبانی 

می کنند یا از این مسابقات با هر عواقبی که ممکن است 

برای تیم محبوب شان داشته باشد، کنار بکشند. با این 

شرایط دست مسئولان باشگاه و حتی مدیران کلان 

برای تصمیم گیری درخصوص این تصمیم باز گذاشته 

شد تا آنها با فشار حداکثری بتوانند مسئولان AFC را 

وادار به عقب نشینی کنند. 

 حمایت از رقبا

 بعد از مذاکراتی که مســـئولان ورزش و حتی مدیران

 رده بالای مملکتی با AFC داشـــتند، کنفدراسیون 

فوتبال آسیا با تشکیل جلسه ای فوری موضوع گرفتن 

میزبانی از ایرانی ها را مجددا مـــورد ارزیابی قرار داد 

و این بـــار با پس گرفتن حرف قبلـــی خود، میزبان 

نبودن ایرانی ها را فعـــلا مربوط به بازی های پلی آف 

دانســـت و اعلام کرد برای بازی های مرحله گروهی 

بعدا تصمیم گیری خواهد شد. با این تصمیم این گونه 

مطرح شد که ممکن است دو تیم پرسپولیس و سپاهان 

تصمیـــم دیگری بگیرند و به آینـــده امیدوار بمانند و 

حتی انتقادهایی به انصاری فرد نیز توسط هواداران 

پرسپولیس صورت گرفت، اما نشست دوشنبه مدیران 

چهار باشگاه آســـیایی در فدراسیون فوتبال باز هم 

خروجی قبلی جلسات را تایید کرد؛ یا میزبانی هر چهار 

نماینده ایران در آسیا یا خداحافظی از این رقابت ها!

 AFC نشست جدید با 

قرار اســـت فردا شب باز هم جلسه ای در مقر AFC با 

حضور نمایندگان چهار باشگاه ایرانی و ابراهیم شکوری 

برگزار شود تا در این جلسه تصمیم نهایی برای میزبانی 

تیم های ایرانی در این مسابقات گرفته شود. از همین 

حالا برخی منابع خبر می دهند ممکن است در این 

نشســـت تصمیمات جدیدی اتخاذ شود که یکی از 

این تصمیمات می تواند گرفتن میزبانی در بازی های 

پلی آف و برگرداندن قطعی میزبانی در بازی های مرحله 

گروهی باشد. مســـئولان پرسپولیس اما می گویند 

باشگاه براساس تفاهمنامه ای که در فدراسیون فوتبال 

به امضا رسانده، نمی تواند موافق این حکم باشد و حرف 

نمایندگان ایرانی این است که یا باید همه میزبانی ها به 

تیم های ایرانی برگردد یا اینکه در هیچ شرایط دیگری 

حاضر به شـــرکت در این رقابت ها نخواهند بود. این 

موضـــوع در صورتی که اتفاق بیفتـــد می تواند برای 

مدیریت انصاری فرد به یک چالش بزرگ تبدیل شود، 

چراکه گروهی از هواداران پرسپولیس راضی نمی شوند 

تیم شان در حالتی که می تواند مقابل تماشاگرانش به 

میدان برود به خاطر منافع تیمی دیگر که از قضا یکی 

از آنها استقلال است از مسابقات کنار بکشد. 

 هدف تیم ملی است، نباید اختلاف بیفتد

نظر اکثر کارشناسان فوتبالی کشورمان بر این است 

که نمایندگان عرب AFC که اکثرا عربستانی و بحرینی 

هستند با این حاشیه هایی که ایجاد کرده اند تنها به 

دنبال حذف تیم های باشگاهی ما نیستند و هدف 

اصلی آنها گرفتن میزبانی از تیم ملی و مسجل کردن راه 

صعود عراق و بحرین به دور بعدی رقابت های مقدماتی 

جام جهانی اســـت. در این شرایط نباید با نگاه های 

رنگی آب به آسیاب دشمنان بریزیم و همین اندازه که 

تا اینجا AFC را از موضع ابتدایی خود عقب رانده ایم، 

می توانیم با اتحاد حرف خود را به کرســـی بنشانیم و 

یک بار برای همیشه مقابل این دشمنی های آشکار 

قد علم کنیم. 

ایران در راه مالزی، تغییر نمایندگان 
امید هست میزبانی از قطر به امارات!

 
اما کم است!

تحلیل رسانه های اروپایی از احتمال انتقال طارمی به استون ویلا

مهاجم خوبی که خریدش ریسک است!
برای مسابقات صربستان وام ازدواج مان را هم هزینه کردیم

فرزانه فصیحی: فکر به گذشته، راهم را کج می کند

پاسوزاستقلالنه،نگرانمرحلهگروهیهستیم
قلعه نویی با سپاهان قرارداد دارد، مایل نیستیم به تیم ملی برود


